
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 10. august 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål M
Hvad er ministerens holdning til, at kommuner har begået fejl eller måske lovbrud i 
tusinder af sager, og at Ankestyrelsen behandler ca. 50.000 sager årligt, heraf 26.000 på 
det kommunale område, men ikke har fundet anledning til at sanktionere kommunerne 
en eneste gang de seneste ti år, jf. mediet 24syv den 17. maj 2022? Der henvises til, 
at der eksempelvis har været en omgørelsesprocent i klagesager på 42,4 pct. i 2020 på 
voksenhandicapområdet og 52 pct. på børnehandicapområdet i 2020, jf. en opgørelse fra 
Social- og Ældreministeriet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).
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